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Protokoll från sammanträde med 
Rinkeby-Kista råd för funktions-
hinderfrågor den 10 september 
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Närvarande: 

Ledamöter 
Karin Lansky, ordförande, HSO/FUB 

Pia Olsson, vice ordförande, HSO/RSMH 

Nan Berntsson, DHR 

Avraam Lazaridis, HSO/R 

Göran Gustafsson, SRF 

Sven Hallberg, HSO/ÅSS 

 

Tjänstemän: 
Ulrika Axelsson, verksamhetsområdeschef 

Gunnar Hörnfeldt, avdelningschef lokal och IT 

 
 

 
Sekreterare 
 
 

Ellinor Forssmed-Östh 

Datum för justering:            
 

Justeras:   
 

 

Karin Lansky, ordförande 

 
 

Pia Olsson, vice ordförande 
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§ 1 
Sammanträdets öppnande 
Ordförande Karin Lansky, hälsade alla välkomna och 

öppnade dagens sammanträde. 
  

§ 2    
Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

 

§ 3    
Anmälan av föregående protokoll 
Anmäldes att protokollet från sammanträdet den 20 

augusti justerades den 10 september 2015. 

 

§ 4   
Fastställa tid för justering av protokoll 
Rådet utsåg ordförande Karin Lansky och vice ordfö-

rande Pia Olsson till att justera dagens protokoll.  

 

§ 5 
Personliga ombuden 
Niklas Wettborn och Frida Jeanneret informerar om 

uppdrag och nuläge. 

Efter presentation informerade Niklas och Frida kort 

om uppdraget som personligt ombud för personer 

över 18 år med psykisk funktionsnedsättning som bor 

i Bromma, Hässelby-Vällingby och Rinkeby-Kista. 

Kommunen erhåller stadsbidrag för att anställa per-

sonliga ombud och det finns ca 360 personer som ar-

betar som personliga ombud i Sverige idag. De per-

sonliga ombuden fyller en mycket viktig funktion för 

den enskilde klienten. Man arbetar på klientens upp-

drag och har en fristående ställning gentemot myn-

digheter och organisationer. Frida och Niklas infor-

merade vidare om att de gärna kommer till olika för-

eningar för att informera om verksamheten. Slutligen 

delade de ut en ny informationsbroschyr. Bilaga 1. 

 

§ 6 
Information och dialog med förvaltningens 
lokalavdelning. 
Avdelningschef Gunnar Hörnfeldt. 
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Gunnar informerade om att han inte har möjlighet att 

komma till rådets sammanträde den 15 oktober, men 

att administrationens utredare, Ewa Ljungstedt Pile-

stål, kommer istället för att lämna information. Däref-

ter planerade rådet tillsammans med Gunnar för nästa 

tillgänglighetsvandring som bör ske inom en snar 

framtid. Rådet beslutade att denna skulle genomföras 

i Akalla och Gunnar kommer inom kort att lämna 

förslag på datum och tider för denna vandring. Ytter-

ligare en tillgänglighetsvandring ska genomföras in-

nan årsskiftet vilken ska förläggas till Husby. Under 

våren 2016 kommer en promenad att genomföras i 

Kista. Rådet lyfte därefter ett antal frågor om den 

yttre miljön i Akalla och Husby. 

 

§ 7 

Förvaltningsinformation 
Verksamhetsområdeschef Ulrika Axelsson  

Ulrika gav information om hur fördelade PRIO-

medel används inom förvaltningen. Bland annat an-

vänds medlen till:  

 Samordnad individuell plan, Utbildningsinsat-

ser för att förbättra samordningsarbetet kring 

personer med psykisk ohälsa. 

 Samsjuklighet/dubbeldiagnos, Utveckla meto-

der och nya arbetssätt för målgruppen, fram-

förallt vad gäller sysselsättning och boende-

stöd. 

 Information kring psykisk ohälsa, Information 

riktad mot nyanlända somalisk talande. 

 Sysselsättning, hälsa, Starta och utveckla akti-

viteter ex matlagning, hälsa och friskvård, 

kamratcirklar samt aktiviteter utanför boendet 

och träfflokal. 

 Hälsa, för bättre inomhusluft på Akalla grupp-

boende. 

 Hälsa, öka välbefinnandet hos brukarna på Se-

sam, gruppboendet och stödboendet.  Ex till 

entréavgifter till museer, material för aktivite-

ter och avgift till Husbybadet en gång/vecka 

med personal närvarande. 
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 Anhörigstöd, anställa en person som arbetar 

heltid med frågan. 

 Övrigt, bl.a. uppsökande verksamhet och att 

höja kunskapen om neuropsykiatriska funkt-

ionsnedsättningar. Öka kunskapen om våld i 

nära relationer för personer med psykisk funkt-

ionsnedsättning. 

 

Ulrika informerade vidare om att det kommer att bli 

en dragning av verksamhetsplanen 2016, den 24 no-

vember, klockan 15:00 i Järvasalen. Dragningen sker 

tillsammans med pensionärsrådet. 

 

Ett möte med nämnden, gemensamt med pensionärs-

rådet, planeras till den 29 oktober. Mer information 

kring detta kommer senare. 

 

Styrgruppen för de personliga ombuden kommer att 

ha ett möte den 9 oktober, klockan 14:30, på Bromma 

stadsdelsförvaltning. Man önskar föra en dialog med 

föreningar o.s.v.) En inbjudan till mötet kommer att 

skickas ut till Sven och Pia. 

 

§ 8 
Ärende till nämnden-SDN 2015-09-24 
Några handlingar har inte kommit ut ännu. Inget att 

rapportera. 

 

§ 9 
Information och rapporter från rådets leda-
möter. 
Nan rapporterade från ett möte som anordnats av 

DHR och som handlade om ”Fritidsnätet” en webb-

tjänst för att hitta fritidsaktiviteter för barn, ungdomar 

och vuxna som behöver extra stöd i Stockholms län. 

www.fritidsnatet.se 

 

Nan informerade även från en upplevelsedag på 

Frösundavik. Även detta möte anordnades av DHR. 

Hon deltog på två seminarier, ett som handlade om 

ACT-hämmare (om smärta) med föreläsning av Ri-

http://www.fritidsnatet.se/
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kard Wicksell. Det andra seminariet handlade om 

handikappanpassade simhallar som staden äger. 

 

§ 10 
Övriga frågor 
Rinkeby-Kistas stadsdelsdirektör Olle Johnselius, 

riktade ett stort tack till alla som deltog i hans av-

tackning den 21 augusti. 

 
Pia lyfte frågan om hur förvaltningen arbetar med 

samordnad individuell plan (SIP). Ulrika informerade 

om att arbetet påbörjats gemensamt med Spånga-

Tensta, landstinget och kriminalvården. En styrgrupp 

och en arbetsgrupp har upprättats och har påbörjat sitt 

arbete. Ulrika återkommer med mera information vid 

rådets nästa sammanträde. 

 

Ellinor informerade om att planerat möte med nämn-

den den 29 oktober, noga måste förberedas och struk-

tureras. Rådet ombads att fundera på vilka frågor de 

önskar ta upp vid detta tillfälle och återkomma till 

Ellinor med sina förslag. Ellinor kommer även att 

träffa nämndsekreteraren och sekreteraren i pension-

ärsrådet för ytterligare planering av detta möte och 

återkommer till rådets ledamöter när vi vet mera om 

formen och tiden för mötet.  

 

Information om S:t Julianpriset 2015 och information 

från funktionshinderombudsmannen delades ut till 

samtliga ledamöter. 

 
§ 11 
Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde i rådet sker den 15 oktober, 

klockan 13:30 -15:30. 

 

§ 12 
Sammanträdet avslutas 
Ordförande tackade alla och avslutade sammanträdet.  


